

Ц. Беличански—Д. Пачемска

ПРИЛОГ КОН БИБЛИОГРАФИЈАТА ЗА 11 ОКТОМВРИ 1941 год.

Оваа година се навршуваат 30-години од почетокот на Народноослободителната борба и Народната револуција на македонскиот народ и останатите народи и народности на Југославија.

Единаесетти октомври, почетокот на народното востание во Македонија, претставува преломен момент во историјата на македонскиот народ. Македонскиот народ, заедно со останатите југословенски народи, се крена против фашистичките окупатори и домашните издајници и во текот на четиригодишната борба ја извојува својата слобода.

Со овој прилог се вклучуваме кон општата прослава на 30-годишнината од почетокот на Народното востание во Македонија. Материјалот во прилогот е среден по алфабетарен ред.

1. А. А. „Hurriyet gilmedi — sade hükmundarlar degeşti, „Birlik“, Скопје 16. X. 1957, XIV/325.

(За подготовките на Прилепската партиска организација пред 11 октомври).

2. АБАЦИЕВ Ѓорѓи, 11 Октомври — национален празник на Народна Република Македонија, В. Отечествен фронт, Софија 1947, бр. 952.

3. АЛИМАСКОСКИ Миле, Од дневникот на Прилеп 1940—1942. — Скопје, 1952, 179.

4. Акција код тунела, в. Народни борац 18. X. 1954. VII/219. Печатено и во Flaka e Vllaznimit, Скопје 10. X. 1956 XII/335. (Извидувањето на теренот кај тунелот близу Гостиражни — Прилепско, пред востанието на 11 октомври 1941).

5. АПОСТОЛСКИ Михајло, Ослободителната војна на македонскиот народ

(1941 — 1945). „Просветно дело“ — Скопје 1965, 187.

6. АПОСТОЛСКИ Михајло, Поводом дана народног устанка у Македонији, в. Народни борац, 14. IX. 1951, IV/145.

7. АПОСТОЛСКИ Михајло, Једанаести октобар — дан устанка народа Македоније, в. Народни борац, 16. X. 1949, II/51.

(по повод 13-годишнината од 11 октомври 1941).

8. ARIZAN B(LAGOYA). On üçyil geçti, Birlik, Скопје, 20. X. 1954, (XI) 255.

9. APCOV Љупчо, Реферат за значењето на 11 октомври, в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1947, IV/857. (Печатено и во: Единство, 13. X. 1947, III/100).

10. APCOV Љупчо, Нас не покренува и подржува духот на 11 октомври, в. Н. Македонија, Скопје, 11 и 12. X. 1958, XIV/4417).

11. APCOV Љупчо, Говор одржан на митингот во Куманово по повод 20 годишнината на востанието на македонскиот народ, в. Н. Македонија — Скопје 12. X. 1961, XVII/5381.

12. ARSOV Ljupčo, Referati, v. Flaka e Vllaznimit, Скопје II. X. 1947, (III) 62.

13. АЦЕВА Вера, Сè беше подготвено за борба, в. Трудбеник, Скопје, 10. X. 1959, XIV/42.

14. АЦЕВА Вера, Подготовки за истрфлање на Привот партизански одред, в. Трудбеник, Скопје, 8. X. 1958. XIII/72.

15. АЦЕВА Вера, Дните пред акција, в. Народен глас, јубилеен број, 1941—1961, Прилеп 1961, 2.

16. АЦЕВА Вера, Говорот на прославата на 11 октомври во Прилеп, в. Нова Македонија, Скопје 12. X. 1949. VI. (1483).

17. АЦЕВА Вера, Активност прилепске партијске организације у периоду припрема и отпочинања оружане борбе 1941, сп. ВИГ. Београд, 1961, IV. 170—196.

18. ACEVA Vera, Prilepska partijska organizacija u periodu priprema i otpočinjanja oružane borbe. Ustanak naroda Jugoslavije 1941 g. Zbornik, knj. 1 Beograd 1962, 406—432.

19. БАЗЕРКО Киро, Како стана историското нападување на участакот во Прилеп, в. Млад борец, Скопје, 10. X. 1945, II/41.

20. БАЈАЛСКИ Ристо, Реферат на денот на прославата на 11 октомври во Скопје, в. Нова Македонија, Скопје 11. X. 1950, VII/1794.

21. БЕЛОВСКИ Димче, Једанаести октобар — дан народа Македоније, в. Борба, Београд, 11. X. 1949, XIV (242).

22. БЕЛОВСКИ Димче, Празник славе и борбе македонског народа, в. Борба, Београд, 11. X. 1951. XVII/242.

23. БЕЛОВСКИ Димче, Нашиот празник, в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1959, XV/4723

24. БУКЛЕВСКИ Томе, Единаесетти октомври — ден на востанието на Македонскиот народ, в. Единство, 9. X. 1950. VI/255.

25. Величествена прослава во Прилеп на десет годишнината на народната револуција на македонскиот народ, в. Нова Македонија, Скопје, 12. X. 1951, VIII/2125.

26. ГИГОВ Страхил, На дан једанаестог октобра, в. Борба, Београд, 11. X. 1952, XVII/242.

27. Говор на Маршал Тито по повод 12-годишнината на 11 октомври — денот на нашата Народна револуција, в. Нова Македонија, Скопје, 12. X. 1953, X/2769.

(Печатено и во в. Борба 12. X. 1963, XVIII/256).

28. Д. Ј. 11 октобар дан устанка македонског народа, в. Црвена Звезда Београд, 30. IX. 1951 год. I/6.

29. Д. Ј. У час 11 октобра, в. Црвена звезда, Београд, 30. IX. 1951 I/6.

30. Д. Д. 11 октобар — народни празник Македоније в. Република, 11. X. 1949, XVI/196.

31. Да живее 11 октомври — ден на востанието на македонскиот народ, в. Пирински глас, Скопје, 10. X. 1950, II/23.

32. Да живее 11 октомври — денот на востанието на македонскиот народ в. Вардарски глас, Скопје, 10. X. 1949, V/54.

33. Да живее 11 октомври денот на македонскиот народ, в. Единство, 11. X. 1948, IV/152.

34. Дан устанка македонског народа, в. Омладина, Београд 12. X. 1945, III/66.

35. Дан устанка македонског народа — 11 октобар 1941 год. Војни гласник, Београд 1948, II/10. 68—70.

36. Данас македонски народ прославља свој национални празник, в. Политика, Београд 11. X. 1947, XLIV/12738.

37. Дан устанка против фашистичког окупатора — национални празник македонског народа, в. Политика, Београд, 11. X. 1948, XLV/13052.

38. Dan vstaje makedonskega naroda, v. Slovenski poročevalec, Ljubljana, 12. X. 1949, X/240.

39. Dan ustanka makedonskog naroda, v. Vjesnik, Zagreb, 11. X. 1949, IX/1383.

40. Деветогодишњица устанка македонског народа, сп. Глас, Београд, 1950, IX/194.

41. Денот на народното востание на Македонија, в. Пирински глас, Скопје, 15. X. 1949 I/7.

42. Desetletnica makedonske ljudske vstaje, v. Slovenski poročevalec, Ljubljana 11. X. 1951, XI/239.

43. ДИМЕСКИ Диме, Прилог кон библиографијата за Прилеп и Прилепско, сп. Историја, Скопје, 1968 год. IV/2, 331—239.

44. ДИМЕСКИ Диме, Втор прилог кон библиографијата за Прилеп и Прилепско, сп. Историја, Скопје, 1970 год. VI/2, 337—354.

45. DIMOVSKI Milan-Koki, Napad na policijsku stanicu u Prilepu. Ustanak naroda Jugoslavije 1941 g. Zbornik, knj. I, Beograd 1962, 822—827.

46. Документи на Бугарската полиција за нападот на участокот во 1941 год., в. Народен глас, Прилеп, 6. X. 1967, VII/51.

47. 11 октомври в. Македонка, Скопје, 1948, V/46—47, 1.

48. 11 октомври, ден на востанието на македонскиот народ. в. Народен глас, Прилеп, 1. X. 1948, V/95.

49. 11 октомври — денот на востанието в. Нова Македонија, Скопје, 20. X. 1948, I/1.

50. 11 октомври — денот на востанието на Македонија в. Народен глас, Прилеп, 8. X. 1946, III/73.

51. 11 октомври — денот на востанието на македонскиот народ, в. Вардарски глас, Скопје, 8. X. 1950, VI/69.

52. 11 октомври — денот на востанието на македонскиот народ, в. Нова Македонија, Скопје, 9. X. 1949, VI/1481.

53. 11 октомври — денот на востанието на македонскиот народ, в. Трудбеник, Скопје, 9. X. 1949, V/41.

54. 11 октомври — денот на народното востание на Македонија, в. Братство, 11. X. 1946, I/41.

55. 11 октомври е прогласен за народен празник на Македонија, в. Нова Македонија, Скопје, 16. X. 1945, II/216.

56. 11 октомври 1941 и 1951, в. Пирински глас, Скопје, 30. IX. 1951, III/11.

57. 11 октомври најсветол датум во историјата на македонскиот народ, в. За социјалистичка изградба, 7. X. 1950, II/68.

58. 11 октомври најславна дата во историјата на македонскиот народ, в. Млад борец, Скопје, 6. X. 1949, VI/245.

59. 11 октомври — народно востание на Македонија, в. Народен глас, Прилеп, 10. X. 1949, VI/105.

60. 11 октомври — победа на револуционерната и интернационална линија на КПЈ во Македонија, в. Партиски живот, Скопје, 1. X. 1949, I/18.

61. 11 октомври — празник на македонскиот народ, в. Братство, 8. IX. 49, III/40.

62. 11 октомври ден на оруженото востание на македонскиот народ, в. Македонија, Скопје, 1963, I/6. 1.

63. 11 октомври, в. Народен милиционер, Скопје, 1. X. 1952, II/42.

64. Единаесети октомври и нашата културна револуција, сп. Културен живот, Скопје 1950, II/14.

65. Единаесетти октомври и националните малцинства во НРМ., в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1949, VI/1482.

66. Единаесетти октомври 1941 година е најславиот историски ден на македонскиот народ., в. Млад борец, Скопје, 16. X. 1947, IV/144.

67. 11 tetori rruga e liris. Flaka e Vllaznimit, Skopje, 11. X. 1957, XII/360.

68. 11 tetori dita e Kruengritjes së popullit tëmagedinis. Flaka e Vllaznimit, 11. X. 1949, V-145.

69. 11 tetori ditë e kruehgries popullare. Flaka e Vllaznimit, 4. X. 51, VII/232.

70. 11 tetori dhepakicat nacionale. Flaka e Vllaznimit, 16. X. 49, V/146.

71. 11 tetori dhe pakicat shqiptare. Flaka e Vllaznimit, 11. X. 1951, VII/232.

72. 11 tetori e vetmja rruge, çlirimtare e populet te Makedonis. Flaka e Vllaznimit, 11. X. 1951, VII/233.

73. 11 tetori për Shqiptarët. Flaka e Vllaznimit 24. X. 1945, I/10.

74. 11 birinci teşrin. Birlik Skopje, 11. X. 1945, II/13.

75. 11 ekim ehemmiyeti halkhinda halk-hukümetinin Başbakah muavini. Birlik, Skopje 11. X. 1947, IV/46.

76. 11 ekim — Makedon milletinininisan günü. Birlik, 1. X. 1949, VI/109.

77. 11 ekim — makedonyanın turihive milli günü. Birlik, 11. X. 1946. III/27.

78. 11 ekim munasebettyle Makedonya halk kurtulus harbihinilkyaymi, Birlik, 21, IX. 1948 V/78.

79. Зборник докумената и података о народноослободилачком рату југословенских народа, том. VII/1, Београд, 1952, 527.

80. ЗДРАВКОВСКИ Петар, Прв јавен судир со окупаторот, в. Народен глас, 1941—1961. Прилеп, 196, 3.

81. ЗДРАВКОВСКИ Петар, Првиот отворен судир со бугарските окупатори во Прилеп, сп. Современост, Скопје, 1961, XI/8, 738—747.

82. 1941 година, прва која дигна пушка беше младината. в. Млад Борец, Скопје, 27. I, 1946, II/24.

83. ИСКОВСКИ Јосиф, Со идеите на 11 октомври градиме своја иднина, Народна задруга, Скопје, 1958, 11. X. 1958, XIII/4—42.

84. Историја на македонскиот народ, книга трета, ИНИ, Скопје, 1969, 476.

85. Историски пресврт во ослободителната борба на македонскиот народ, в. Нова Македонија, Скопје, 11 и 12. X. 1958, XIV/4417.

86. Историски истрели, на 11 октомври 1941, сprovedена одлука на ПК КП. — Трите акции во Прилеп — Првата борба на одредот „Карадак“.

— Бунтовен Козјак спомени чува, (секавања) по повод дваесет и пет годишнината од почетокот на вооруженото востание во Македонија. в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1966, XXII/7180.

87. Историски напад на участакот во Прилеп, в. Млад борец, Скопје, 27. I. 1947, 4.

88. ЈАНИЧО Благој, Организирањето и првата акција на Прилепскиот одред „Гоце Делчев“, в. Братство, 11. X. 1946, I/41.

89. Једанаесети октомбар — дан устанка македонског народа, в. Народна одбрана, Београд, 8. X. 1949, II/41.

90. Једанаесети октомбар — пример Македоније, в. НИН, Београд, 7. X. 1951, I/40.

91. 11 Октомбар — дан устанка македонског народа, в. 27 јули, 15. X. 1950, II/15.

92. 11 Октомбар дан устанка македонског народа, в. Народна армија, Београд, 12. X. 1948, IV/813.

93. 11 Октомбар — празник македонског народа, в. Фронт, Београд, 1945, 1/8.

94. 11 октомбар — израз слободарских тежби македонског народа. в. Борба, Београд, 11. X. 1950, XV/243.

95. 11 октомбар 1941 (Устанак у Кумановском крају), в. За победу, 9. X. 1949, II/69.

96. 11 октомбар 1941 год. дан оружаног устанка македонског народа. Информативни приручник о Југославији, 1951, I/16—19, 731—732.

97. 11 oktobar dan ustanka makedonskog naroda v. Oslobođenje 11. X. 1950 VI/1235.

98. Karahasan Mustafa, Makedon. Türk — Sırtların parlak günü. Birlik, Skopje, 20. X. 1954, XI/255.

99. КОЛИШЕВСКИ Лазар, Говор одржан на прославата на 11 октомври 1946 г., сп. Нов ден, Скопје, 1948, IV/5, 3—8.

100. КОЛИШЕВСКИ Лазар, Говорот во Прилеп на прославата на 10-годишнината на народната револуција, в. Нова Македонија, Скопје, 12. X. 1951, VII/2125.

101. КОЛИШЕВСКИ Лазар, Значењето на 11 октомври за развитокот на НОБ во Македонија, в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1945, II/237.

102. КОЛИШЕВСКИ Лазар, 11 октомври 1941 година и народното востание во Македонија. Говори и статии, Скопје, „Култура“ 1947, 47—58.

103. КОЛИШЕВСКИ Лазар, Говорот на прославата на 11 октомври 1946, Говори и статии, Скопје „Култура“ 1947, 96—102.

104. КОЛИШЕВСКИ Лазар, Аспекти на македонското прашање, Скопје, „Култура“ 1962, 508.

105. КОЛИШЕВСКИ Лазар, Оружната борба почната на 11 октомври за македонскиот народ значење и пресметување со сите аспиранти спрема Македонија, в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1961, XVII/1380.

106. КОЛИШЕВСКИ Лазар, 11 октомври 1941 година и народното востание во Македонија, сп. Нов ден, Скопје, 1945, I/1, 3—9.

107. KOLIŠEVSKI Lazar, O pomenu proslave 11 oktobra ob dnevni vstaje Makedonskega naroda, v. Slovenski poročevalec, Ljubljana 11. X. 1953, XIV/240.

108. КОРУБИН Благоја, Првите излегуат. сп. Нов ден, Скопје, 1947, XIV/240, III/1—2, 5—28.

109. КОСТОВСКИ Јован, Градови првоборци, в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1951, VIII/2124.

110. KORUBINOVSKI Asparuh, Prvo suđenje komunista iz Prilepa u Bitolju 1941. Ustanak naroda Jugoslavije 1941. Zbornik knj. treća, Beograd 1963 803—808.

111. КРСТЕВСКИ Киро, — Платник, Првото судување на Прилепските комунисти со бугарската полиција, сп. Стремеж, Прилеп 1961, VII/5. 69—73.

112. KRSTEVSKI Kirc — Platnik Prvi Prilepski partizani. Ustanak naroda Jugoslavije 1941 g. Zbornik, knj. treća, Beograd 1964, 788—790.

113. КУЗМАНОВСКИ Боре, Да живее 11 октомври — денот на востанието на македонскиот народ, в. Единство 6. X. 1947, II/199,

114. Куманово свечено ја прослави де-сетгодишнината од Народното востание, в. Нова Македонија, Скопје, 12. X. 1951, VIII/2125.

115. Л. С. „11 октомври — ден на востанието на Македонскиот народ, в. Глас на Българите в Југославия, Београд, 16. X. 1950, II/92.

116. МАЗОВ Иван, Октомври 1941 год. во окупаторските документи, сп. Македонија, Скопје 1953, I/6.

117. MAZOV Ivan, Osmogodišnjica ustanka makedonskog naroda sp. Crvena Zvezda, Beograd 1949, II/10. 10 — 13.

118. МАНЕВСКИ Мане, 11 октомври најголемиот ден на македонскиот народ, сп. Просветно дело, Скопје, 1. X. 1950, VI/8.

119. МАРКОВСКИ Крсте, 11 октомври и македонската младина, в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1945, II/237.

120. MINANEVA Mara, Važnije akcije partijske organizacije u Strumici. Ustanak naroda Jugoslavije 1941. Zbornik. knj. prva, Beograd 1962. 589—598.

121. Makedonija — Oslobodilački rat naroda Jugoslavije 1941—1944, knj. prva, Beograd 1957. 162—163.

122. МИHAJЛОВСКИ Kiril, 11 oktobra u Prilepu, Narodna armija, Beograd, 13. V. 1955, XI/849.

123. MITREVSKI Dimče, Prvi Prilepski odred. Ustanak naroda Jugoslavije. Zbornik, knj. III, Beograd 1963, 386—390.

124. MUSIĆ Zufer, 11 listopad — dan ustanka naroda Makedonije, v. Vjesnik, Zagreb 10. X. 1950, X/1961.

125. НАУМОВСКИ Борче, 11 октомври 1941 година во Прилеп, в. Млад Борец, Скопје, 29. IX. 1948, V/194.

126. Осумгодишнината на 11 октомври — денот на народното востание на Македонија, в. Братство—Единство, 11. X. 1949, I/12.

127. Ob OBLETNICI vstaje u Makedoniji, v. Slovenski poročevalec, Ljubljana 12. X. 1947, VIII/241.

128. ПЕЦЕВ М. X., 11 октомври, в. Народен глас, Прилеп, 13. X. 1945, II/43.

129. Пиринска Македонија и 11 октомври, в. Пирински глас Скопје, 15. X. 1949 I/7.

130. Под раководство на КПЈ македонскиот народ се дигна на оружено востание (Документи од НОБ), в. 11 октомври 11. X. 1949, I/3.

131. Празник на Револуцијата, в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1953, X/2768. 132 133

132. Praznik slobode makedonskog naroda, v. Mladina, 19. X. 1945, III/25.

133. Praznik uzeshičenik idealov makedonskega naroda, v. Slovenski poročevalec, Ljubljana 11. X. 1950, X/242.

134. ПОПОВИЌ Милентије, Говор по повод востанието на македонскиот народ. Револуцијата ги разбуди творечките сили на нашите народи, в. Нова Македонија 12. X. 1959, XIV/4724.

135. ПОПОВСКИ Елисије, По па-тиштата на Единаесетти октомври, в. Нова Македонија, Скопје, 12. X. 1963, XX/6102.

136. Преглед народноослободилачког рата у Македонији, 1941—1944. Београд 1950, 213.

137. РИСТЕВСКИ Милан, Пред октомвриските денови, сп. Стремеж, Прилеп, 1961, VII/5. 75—78.

138. РИСТЕВСКИ Илија, Терор во градот по нападот, в. Народен глас, Прилеп 1961, VII.

139. RISTEVSKI Ilija, Represaliје bu-garskih vlasti u Prilepu posle napada partizana 11 oktobra 1941. Ustanak naroda Jugoslavije. Zbornik, knj. III, Beograd, 1963, 843—847.

140. Седмата годишнина на 11 октомври — Народна Република Македонија СК. Главниот одбор на Народниот фронт на Македонија, 1948, 127—134.

141. Седмгодишњица устанка македонског народа, в. Борба, Београд, 11. X. 1948, XIII.

142. Svečana proslava dana ustanka makedonskog naroda, v. Vjesnik, Zagreb, 11. X. 1948, VIII/1071.

143. СЕЈФУЛА Кемал, Скопските партизани во 1941 год, в. Нова Македонија, Скопје 11. V. 1945, II/237.

144. СЕЈФУЛА Кемал, Турската младина и 11 октомври, в. Млад Борец, Скопје 10. X. 1945, II/41.

145. SEYFULLAH Kemal, Onbir — Ekim — Makedonya milletin savaşa Kalkihma günü. v. Birlik, Skopje 11. X. 1950, VII/143.

146. СОЛУНСКИ Коце, **Првите партизански единици**. в. Комунист, Скопје, 14. X. 1960, XVIII/181. (Подготовки и почнување на народното востание во Прилеп 1941).

147. SPASOVSKI Aleksandar, STOJKOV Trajko, **Prvi skopski partizanski odred. Ustanak naroda Jugoslavije 1941**. Zbornik. knj. treća, Beograd, 1963, 586—595.

148. СПИРОВСКИ ДРАГАН Максо, **Прилеп во оној октомври**. Спомени за нападот на полицискиот участок. сп. Просветена жена, Скопје, 1956, 2.

149. СПИРКОВСКИ ДРАГАН-Максо, **Првиот истрел**. в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1955, XI/3377.

150. STEVKOVSKI Gojče, **Formiranje i slom prvih kumanovskih odreda 1941. Ustanak naroda Jugoslavije**. Zbornik, knj. druga, Beograd, 1963, 118—125.

151. СТОЈАНОВСКИ Риста, **Уз 11 октомбар дан устанка народа Македоније**, (По славном путу Македонца), в. Народни борац, 8. X. 1950, III/102.

152. ТИТО — ЈОСИП БРОЗ, **Говорот на прославата на 11 октомври во Скопје**, в. Нова Македонија, Скопје, 12. X. 1945, II/240.

153. ТОДОРОВСКИ Миле, **Прилог кон библиографијата за НОБ во Македонија (1952—1959)**, сп. ГИНИ, Скопје, 1959, III/2. 229—267.

154. ТОДОРОВСКИ Миле, **Прилог кон библиографијата за НОБ во Македонија (1960)** сп. ГИНИ, Скопје, 1961, V/1 194—202.

155. УНКОВСКИ Ванчо, **11 октомври — денот на востанието на македонскиот народ** в. Единство 10, X. 1949, VI/203.

156. **Формирањето и акциите на првиот прилепски партизански одред** в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1945, II/237.

157. **Formiranje prvih partizanskih odreda. Četdeset prva** — Zbornik, Beograd 1961, 859—864.

158. X. A. Секавање на 11 октомври. Никогаш не се предавајте, в. Нова Македонија, Скопје 11. X. 1954, X/3039.

159. ЦРВЕНКОВСКИ Крсте, **Народноослободителната борба и револуционерна традиција на Македонија** (Реферат на свечената академија по повод 25-годишнината од народното востание и револуцијата во Македонија), сп. ГИНИ, Скопје, 1958, XII/1, 5—53.

160. ЦРВЕНКОВСКИ Крсте, **11 октомври 1941 год. во Прилеп** сп. Културен живот, Скопје 1963, VIII/7—8. 26—27,

161. ЦРВЕНКОВСКИ Крсте, **Народноослободителната борба и револуционерна традиција на Македонија** (Реферат на свечената академија на 10 октомври 1966 година по повод Денот на востанието на македонскиот народ), сп. Историја, Скопје 1967, II/1, 3—17.

162. ЦРВЕНКОВСКИ Крсте, **На дан устанка македонског народа** в. Народна армија, Београд 11. X. 1955 г. VII/625.

163. ЦРВЕНКОВСКИ Крсте, **Реферат за значењето на 11 октомври**, в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1948, V/1170.

164. ЦРВЕНКОВСКИ Крсте, **11 октомври 1941 во Прилеп**. Четиресет години, Зборник на спомени на активистите од југословенското револуционерно работничко движење 1941 — 1945 „Култура“, Скопје, кн. V, 310.

165. ЦРВЕНКОВСКИ Крсте, **Реферат по повод 25-годишнината од почетокот на Народното востание и Револуцијата во Македонија**, в. Нова Македонија, Скопје, 11. X. 1966, XXII/7180.

166. CRVENKOVSKI Krste, **11 oktobar 1941 god. u Prilepu**, v. Crvena zastava, Beograd, 15. X. 1952, II/31.

167. ЧАКУЛЕСКИ Голуб, **Никал покорени** в. Борба, Београд, 11. X. 1951, XVI/242.

168. ЧАКУЛЕСКИ Голуб, **Устаничके пушке у Прилепу** в. Борба, Београд, 11. X. 1951, XVI/242.

169. ЧАЛОСКА Лилјана, **11 октомври најголем празник на нашиот народ** в. Млад Борец, Скопје 11. X. 1946 г. III/91.

170. ЧАНКОВ Г. **Националниот празник на Македонскиот народ** в. Нова Македонија, Скопје 14. X. 1947, IV/859.

171. ЧАШУЛЕ Коле, **Нападот на источокот во Прилеп**, в. Нова Македонија, Скопје, 2 и 3. VIII. 1945, II/178.

172. ЧАШУЛЕ Коле, **Прва акција прилепског партизанског одреда**. сп. Црвена Звезда, Београд, 1950, г. III/7, 16—21.

173. ЧАШУЛЕ Коле, **Првата пушка** в. 11 октомври, Прилеп 11. X. 1949, I/3.

174. ЧУТАНОСКИ Спасе, **Во Прилеп: нападот на полициската станица и затворот**, в. Нова Македонија, Скопје 11. X. 1961, XVII/5380.

175. ШОПОВ Ацо, **Значењето на 11 октомври 1941 год. во историјата на македонскиот народ**, в. Македонка, Скопје 1949, VI/59, 1—2.